
 

 

 
 
 
 
Nr. 167/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 17 iulie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Baloga Csilla - sat Chilieni, dl. Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: dl. Comăneci Liviu-Vasile, dl. Debreczeni László, d-na 
Ferenczy Ágnes-Kanilla, d-na Kádár Imola, dl. Keresztes László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 668/2024. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: d-na Ambrus Fruzsina, dl. Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Morar Edith, înlocuitorul secretarului 
general al municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. 
Începem ședința extraordinară de astăzi și vom face o prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Pe Ordinea de zi figurează 5 puncte. Dacă are cineva de adăugat ceva pe 
Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Da, dl. președinte. Aș dori 
să propun la Diverse două puncte. Un punct D1, care se referă la modificarea HCL nr. 
224/2024 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului „Reconversia și 
refuncționalizarea terenului în jurul lacului din cartierul Gării”, finanțat în cadrul PR 
Centru în scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare în acest 
sens – cofinanțare, cheltuieli neeligibile, cu modificările ulterioare, iar punctul D2 se referă 
la delegarea serviciului de întreținere și monitorizare a spațiilor verzi la Baza de agrement 
Şugaş Băi, Complexul Sportiv din cartierul Ciucului și Câmpul Frumos din municipiul 
Sfântu Gheorghe.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine. Mulțumesc 
frumos. Să votăm despre luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor la Diverse pe Ordinea de zi.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 



 

 

 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea celor două puncte de la Diverse pe Ordinea de zi.” 
 Domnul conilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu, Vajna László sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.”  
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilieri lipsind de la vot (Jancsó Éva), 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Să votăm Ordiniea de zi în întregime.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Domnul conilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Kiss-Bartha 
Annamária sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Desigur, și eu sunt de acord cu 



 

 

Ordinea de zi.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilieri lipsind de la vot (Jancsó Éva), Ordinea 
de zi. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Acum să votăm modul de vot, ca să votăm la sfârșit punctele.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord, ca să votăm la 
sfârșit proiectele de hotărâri.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
ca să votăm la sfârșit.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul conilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Jancsó Éva), votarea la 
sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii în legătură cu proiectele de hotărâri de azi, vă rog să semnalați acum. Dacă nu sunt, 
trecem la dezbaterea proiectelor de hotărâri.”  
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Proiectului 
tehnic de execuție al obiectivului de investiții „Eficientizarea energetică a clădirii Grădinița 
cu program prelungit „Hófehérke” din Sfântu Gheorghe”, și modificării și completării 
HCL nr. 246/2023 privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții 
pentru obiectivul de investiții „Eficientizarea energetică a clădirii Grădinița cu program 
prelungit „Hófehérke” din Sfântu Gheorghe”, și modificării și completării HCL nr. 
427/2022 privind aprobarea depunerii proiectului „Eficientizarea energetică a clădirii 
Grădinița cu program prelungit „Hófehérke” din Sfântu Gheorghe” și a cheltuielilor legate 
de proiect, cu modificările și completările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. S-a 
elaborat planul pentru creșterea eficienței energetice a Grădiniței cu program prelungit 
„Hófehérke”. Este vorba de o clădire construită în anul 1970, care are o arie desfășurată 
construită de 2.278,92 m2. Scopul investiției este consolidarea clădirii, termoizolarea 
totală, deci de la fundație până la acoperiș, respectiv schimbarea tâmplăriilor exterioare cu 
tâmplărie cu toc din aluminiu și geam termoizolant tripan, asigurarea cerinței fundamentale 
securitate la incendiu. Valoarea totală estimată a proiectului este de 14.909.455,08 lei cu 



 

 

TVA inclus, din care valoarea maximă eligibilă din PNRR pentru proiect este de 4.994.179 
lei din care 4.871.112 lei este investiția de bază, iar suma de 123.067 lei este valoarea 
stațiilor de încărcare pentru vehicule electrice. Pe lână acesta este o valoare neeligibilă în 
cuantum de 7.669.939 lei, iar valoarea TVA-lui aferent este de 1.457.288 lei. O parte din 
această sumă va fi finanțat din bugetul municipiului.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 280/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil. Are cineva 
propuneri, observații?” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt Jancsó Éva dl. președinte. Se aude 
ce spun?” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Da, se aude.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Am fost prezent de la început. Nu știu 
de ce n-am fost auzit, dar de fiecare dată am votat. Mă scuzați.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Într-adevăr n-am 
auzit. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Nu știu de ce nu am fost auzit, dar 
acum sunt aici. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Dacă nu sunt luări de 
cuvânt în legătură cu proiectul de hotărâre, trecem la punctul nr. 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
Direcției de Asistență Socială Sfântu Gheorghe la „Programul privind instalarea sistemelor 
de panouri fotovoltaice pentru unitățile de cult, instituțiile publice/entitățile juridice non-
profit din domeniul asistenței sociale” și aprobarea Studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul de investiţii „Programul privind instalarea sistemelor de panouri fotovoltaice 
pentru unitățile de cult, instituțiile publice/entitățile juridice non-profit din domeniul 
asistenței sociale”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Este un program foarte 
bun, a cărui sens ar fi dacă câștigăm, ca la un bloc, din păcate numai la una, am putea 
instala sistem de panouri fotovoltaice, care ar ajuta familiile care locuiesc acolo și se află în 
situație dezavantajoasă, să aibă energia mai ieftină. Conform studiului de fezabilitate 
această problemă ar fi rezolvată cu un sistem on-grid cu capacitate totală de 50 kW, cu un 
invertor adecvat. Indicatorii sunt în felul următor: valoarea totală a învestiției este de 
547.468,17 lei, din care valoarea eligibilă este de 250.000 lei, iar cheltuielile neeligibile 
sunt în sumă de 297.468 lei.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 281/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate 1, 2, 3 și 5 au acordat aviz favorabil. Are 
cineva propuneri, observații? Dacă nu sunt, trecem la punctul trei.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării şi completării Contractului de delegare a gestiunii serviciului comunitar de 
administrare a domeniului public şi privat nr. 6.280/29.01.2016 – activitatea de 
administrare a bazelor sportive şi a activităților recreative şi distractive în municipiul 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Proiectul de hotărâre în 
primul articol conține studiul de oportunitate, prin care justificăm de ce este necesar 
predarea acestei activități către societatea Sepsi Rekreatív SA. Această activitate a fost 
înțeles aici la primărie în primul rând ca o activitate de transport public, însă societatea 



 

 

Multi-Trans nu poate îndeplini, deoarece legislația nu permite acest lucru, nu este enumerat 
în activitățile de transport public sistemul de bike-sharing. De aceea am decis lângă Sepsi 
Rekreatív SA, așa cu reiese și din Studiul de oportunitate. Sistemul este compus din 17 
stații de închiriere automată și 230 biciclete mecanice, respectiv 6 triciclete pentru seniori 
precum și 6 triciclete pentru persoane cu dizabilități. În Caietul de sarcini și în Regulament 
este descris cum va funcționa acest sistem, din care v-aș menționa faptul că serviciul va fi 
disponibil 7 zile pe săptămână, între orele 06:00-22:00. Cu excepția: începând din 
noiembrie până în februarie, deci 4 luni într-un an nu va funcționa. Bicicleta poate fi 
utilizată în mod gratuit timp de 30 de minute, de la minutul 31 până la minutul 90 costă 2 
lei, de la minutul 91 până la minutul 150 costă 4 lei, respectiv peste minutul 150 fiecare oră 
costă 6 lei. Deci am elaborat un sistem de tarifare progresivă, care ar motiva locuitorii pe 
de o parte să-l folosesască, iar pe de altă parte să nu utilizeze prea mult bicicleta, ca mai 
mulți să aibă acces. Totodată proiectul de hotărâre conține și integrarea Sepsi Rekreatív SA 
în contractul de de delegare și modifică și inventarul bunurilor, respectiv prin acest proiect 
de hotărâre se va delega pentru Sepsi Rekreatív SA administrarea totală a acestui sistem.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 282/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate 1, 5 și 6 au acordat aviz favorabil. Are cineva 
întrebări în legătură cu proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, trecem la punctul nr. patru.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea anexei 
nr. 1 la HCL nr. 267/2023 privind alocarea unei sume din bugetul local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-
Sic „Participarea ACS Sepsi Sic în competițiile interne și internaționale de baschet, tenis 
de masă, ciclism, lupte, handbal și fotbal în sală, sezon competițional 2023-2024, juniori și 
seniori respectiv organizare evenimente și competiții sportive”, cu modificările ulterioare 
și aprobarea proiectului actului adițional nr. 2 la Contractul de finanțare secvențial nr. 
1/110/1/03.01.2024 încheiat între Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna, 
Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe și 
Asociația Clubul Sportiv Sepsi-Sic. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „În acest proiect de hotărâre 
este vorba defapt de redistribuirea sumelor daja primite, și anume la se vor repartiza 
sumele economisite la secția de ciclism, lupte, handbal și fotbal în sală. Această modificare 
este propuă pe pagina 23. Se poate regăsi în adresa asociației mai detaliat economiile 
făcute la fiecare secție, respectiv la ce doresc să fie redistribuite.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 283/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate 1, 5 și 6 au acordat aviz favorabil. Are cineva 
întrebări, luări de cuvânt? Dacă nu sunt, trecem la punctul nr. 5.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 
anual de dezvoltare a serviciilor destinate prevenirii separării copilului de familie, 
municipiul Sfântu Gheorghe, anul 2024. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „La ședința anterioară am 
înființat un Consiliu Comunitar Consultativ, care coordonează și supraveghează serviciile 
noastre sociale. Acestui consiliu consultativ i s-a înaintat Planul anual de dezvoltare a 
serviciilor destinate prevenirii separării copilului de familie, iar în anexă regăsiți planul pe 
care acest consiliu consultativ l-a aprobat și înaintează Consiliului Local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe pentru aprobare.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 284/2024. 



 

 

 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos 
pentru prezentare. Are cineva întrebări, luări de cuvânt? Comisiile de specialitate 1, 3 și 5 
au acordat aviz favorabil. Trecem la punctul nr. D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării HCL nr. 224/2024 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului 
„Reconversia și refuncționalizarea terenului în jurul lacului din cartierul Gării”, finanțat în 
cadrul PR Centru în scopul finalizării integrale, precum și susținerea cheltuielilor necesare 
în acest sens – cofinanțare, cheltuieli neeligibile, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Proiectul nostru legat de 
„Reconversia și refuncționalizarea terenului în jurul lacului din cartierul Gării” este 
modificat deja a treia oară. Defapt nu proiectul ci etapa a II-a a proiectului, care va fi 
transferat în această nouă ciclu de finanțare. Autoritatea finanțatoare a înaintat primăriei o 
cerere de corectură de 5 puncte. Îndeplinim aceste 5 puncte, care are un impact minim 
asupra valorii totale a acestei etapei a II-a, care astfel se va modifica la suma de 20.751.276 
lei cu TVA.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 285/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil. Are cineva 
întrebări, luări de cuvânt în legătură cu punctul D1? Dacă nu, trecem la punctul nr. D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind delegarea 
serviciului de întreținere și monitorizare a spațiilor verzi la Baza de agrement Şugaş Băi, 
Complexul Sportiv din cartierul Ciucului și Câmpul Frumos din municipiul Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Un contract mai vechi în 
care era vorba mai ales de întreținerea și monitorizarea spațiilor verzi la Baza de agrement 
Şugaş Băi, încheiat cu firma noastră Sepsi Protekt s-a completat data trecută cu adăugarea 
Complexului Sportiv din cartierul Câmpul Frumos, iar acum se va completa cu adăugarea 
Complexului Sportiv din cartierul Ciucului. Și în acest caz este vorba de întreținerea și 
monitorizarea acestora de angajații Sepsi Protekt. Acestea sunt descrise în proiectul de 
hotărâre, respectiv în anexele: regulament, caiet de sarcini și contract.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 286/2024. 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate 1, 2 și 5 au acordat aviz favorabil. Are cineva 
întrebări? Dacă nu, trecem la votarea proiectelor de hotărâri și vă rog să le enumerați.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu toate 
proiectele de hotărâri prezentate.” 
 Domana consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, D1, respectiv D2. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, D1, respectiv D2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, D1, D2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri prezentate cu nr. 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2. Mulțumesc.” 
 Domnul conislier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): Sunt de acord proiectele de hotărâri 1, 
2, 3, 4, 5, respectiv cu cele două de la Diverse.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord proiectele 



 

 

de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2.” 
 Domnul conilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2.” 
 Domna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, D1 și D2.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord 
punctele 1, 2, 3, 4, 5 și D1, D2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, D1 și D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2.” 
 Domnul președinte de ședință CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Am aprobat în unanimitate de voturi toate proiectele de hotărâri. Închei ședința. Vă doresc 
o zi bună în continuare tuturor. La revedere.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 iulie 2024. 
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